
Protokoll 
Styremøte nr. 12/2023 

Norges Friidrettsforbund 
8. desember 2023, kl. 13 

Meet, Ullevål Stadion 
 
 
Til stede: Anne Farseth, Siri Eide Storaa, Per Espen Fjeld, Finn Kollstad, Linn Baarlid, Vegar 
Sellæg, Hilde Stokvold Gundersen, Fredrik Gudheim Haraldstad og Hanne Lyngstad (sak 103). 
 
Referent: Kjersti Smedsrud. 
 
Fra sentraladministrasjonen: Kjetil Hildeskor, Kjersti Smedsrud, Berit Nøbben og Erlend 
Slokvik (sak 103). Styremedlem i NIF, Erik Unaas, besøkte møtet (sak 108). 
 
 
Sakliste for styremøte 12-2023:  
Sak 102/2023 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte,     

herunder avklaring habilitet 

Sak 103/2023 Krav, kriterier og egenandeler mesterskap 2024  
Sak 104/2023 Regnskap og prognose pr 271123 

Sak 105/2023 Budsjett 2024 (endelig vedtak)  
Sak 106/2023 Strømming av idrettsarrangement   
Sak 107/2023 Vedtak ny logo 

Sak 108/2023 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert   
styremedlem  

 
 
Sak 102/2023 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte, samt 
avklare habilitet i styresaker 
Hilde Stokvold Gundersen ba om at hennes habilitet ble vurdert i sak 103. Styret vurderte 
henne som habil. 
 
Vedtak: Innkalling til styremøte 12 og referat og protokoll fra styremøte 11 ble godkjent. 
 
Sak 103/2023 Krav, kriterier og egenandeler mesterskap 2024 

Krav og kriterier for mesterskapene i 2024 ble diskutert. Forslag var sendt ut til styret på forhånd, og 

ble presentert av Sportssjefen. Det var generelt lagt vekt på fastsatte krav, bekreftelse av form og 

muligheter til gode plasseringer og avansement.  

Det ble fra styrets side særlig understreket at det er viktig med god kommunikasjon rundt kriteriene 

og at det kommer tydelig frem at det ikke er noen automatikk i å bli tatt ut til mesterskap selv om 

man har tatt kravet.  

Videre ble det redegjort for hvilke egenandeler som er lagt til grunn i budsjettforslaget. Alt knyttet til 

reiser har blitt dyrere, og egenandelene var derfor foreslått økt noe. Egenandelene foreslås til 3 000 



kroner for mesterskap i Norden, 5 000 kroner for mesterskap i Europa, 3 000 kroner for mesterskap i 

Europa over kun en helg og 8 000 kroner for mesterskap i verden ellers. Unntatt er senior EM og VM i 

OL- og PL-øvelser. 

Vedtak: Styret vedtok krav og kriterier for mesterskapene i 2024 samt egenandeler.  

 

Sak 104/2023 Regnskap og prognose  
Administrasjonen redegjorde for regnskap og prognose så langt i 2023. Det var lagt inn noen 
endringer siden sist rapportering. Det var lagt inn 675 000 kroner i økte inntekter. På 
utgiftssiden var prognosen økt med 140 000 kroner. Totalt sett var prognosen justert fra 
2,095 mill. kroner til 2,63 mill. kroner i overskudd.  I tillegg hadde det etter sakspapirene var 
sendt ut kommet beskjed om at man får 500 000 kroner i økt renteutbytte fra NIF.  
 
Styret tok rapporteringen til orientering.   
 
Sak 105/2023 Budsjett 2024 
Administrasjonen hadde i nytt forslag til budsjett innarbeidet endringene som styret 
besluttet i styremøte 11/2023. Det ble redegjort for noen usikkerhetsmomenter inn i året. 
Styret tok en siste runde på budsjettet.  
 
Vedtak: Styret vedtok budsjettet for 2024 med et samlet forventet årsresultat på minus 
3,2 mill. kroner. 
 
 
Sak 106/2023 Strømming av idrettsarrangement  
Idrettsarrangementer for barn skal i utgangspunktet ikke strømmes. Idrettsstyret har vedtatt 
at strømming av aldersklassene 15-18 år i enkelte tilfeller kan strømmes, gitt at det gjøres i 
tråd med personvernreglementet, rettslige adganger og anbefalinger til gjennomføring fra 
Strømmeutvalget. Det enkelte særforbund må definere hvilke idrettsarrangementer som kan 
defineres som «høyt nivå» eller av andre særskilte hensyn kan strømmes.   
 
Det var enighet om at det i all hovedsak er ungdomsmesterskapene som er aktuelt å 
strømme i denne aldersgruppen, da det er det eneste som bør defineres som nasjonalt høyt 
nivå. Det ble diskutert fordeler og ulemper ved strømming. Det var enighet om at 
strømmingen bare må skje innenfor et sett av klare og juridiske holdbare retningslinjer for 
trygg gjennomføring (sletting, reservasjon mv).   
 
Styret ønsket uansett å fjerne kravet til strømming fra arrangørkontraktene for 
ungdomsmesterskapene, slik at den enkelte arrangør selv vurderer om de skal strømme 
dersom en medieaktør ikke gjør det. Dette for ikke å påføre arrangørene ekstra kostnader.  
 
Beslutningen ble tatt kun for 2024, slik at man høsten 2024 kan gjøre en ny vurdering basert 
på egne og andre særforbunds erfaringer.  
  
  



Vedtak:  
Styret i Norges Friidrettsforbund har vedtatt at strømming av arrangementer for 
aldersgruppen 15-18 år begrenses til nasjonale ungdomsmesterskap i 2024.  

Øvrige arrangementer for aldersgruppen 15-18 år skal ikke strømmes uten særlig 
godkjennelse fra NFIF sin administrasjon. Denne godkjennelsen skal være skriftlig. 

Administrasjonen utarbeider retningslinjer for strømmingen, som så legges frem for styret. 

Samtidig fjernes kravet til strømming fra arrangørkontraktene for 
ungdomsmesterskapene, slik at den enkelte arrangør ikke er pliktig til å strømme dersom 
en medieaktør ikke gjør dette. 

 

Sak 107/2023 Vedtak ny logo  

Vedtak: Styret vedtok ny logo for Norsk Friidrett.  
 
 
Sak 108/2023 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert   
styremedlem  

Idrettsstyrets medlem og «fadder» For NFIF, Erik Unaas, besøkte styremøtet.  

 

Generalsekretæren og styrets medlemmer redegjorde for aktuelle saker på sine områder. 

 
 
Møtet ble avsluttet kl. 17.00. 
 
Neste styremøte blir torsdag 25. januar kl. 15. 
 

 


